



瑞銀香港高爾夫球公開賽考察之旅

本年度 FOST 2011 前哨戰勝出的本院學生於十一月十六號有幸獲安排與澳洲職業高爾夫球手 Marcus Both 會面。Marcus 為 2010 瑞銀香港高爾夫球公開賽的參賽選手之一，最後以低 10 桿的成績在 144 名選手中取得第 22 的佳績。在是次會面中 Marcus 除與本院學生分享比賽心得外，他亦示範了專業球手如何預備高爾夫球比賽及打球姿勢。本學院在此感謝 Marus 特別在比賽期間抽空與本院的學生作技術交流，並恭賀他在瑞銀香港高爾夫球公開賽取得佳績。

本院教練 Jack Wong 表示：「能夠置身在比賽環境中，感受大型公開賽的氣氛及與專業球手會面，向他們學習球技對年青球手的進步有很大的幫助。未來我們將會繼續舉辦此類具有學習意義的活動！」





UBS Open study tour

Some of our winning players in FOST 2010 warm-up competition were arranged to meet Australian professional golfer – Marcus Both on the 16th November 2010 at the Fanling Hong Kong Golf Club. Marcus Both is one of the UBS HK Open players this year. With 144 players on the field, Marcus shoots 10-under par and ranked 22nd by the end of the match.

During the time, Marcus was generously sharing his touring experience as well as how professional tour players

prepare a big match like the UBS Hong Kong Open to our students. In addition, he had shown us how he practice and execute the iron, wood and putting shots. AGA would like to express gratitude to Marcus for spending his valuable time with our student and widen their horizon in golf. Also, we would like to congratulate him on the great achievement in the UBS HK Open this year.

Our golf instructor Jack Wong said: “It helps our young golfers a lot by watching professional players in a big event like this and even better, they can personally

talk and learn from them. We sure will organize a similar event like this in the future in order to benefit more of our students”

